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مبصر در خطبه هاي پيش از نماز جمعه شهر سردرود:

بند ٩مصوبه شوراي عالي معماري و شهرسازي ايران مبني بر حذف حريم شهرسردرود براي
اين شهر ابطال شد.

به گزارش روابط عمومی شورای اسلامی و شهرداری سردرود آرزو مبصر سردرود ظهر امروز برای اولین بار در شهر طی

سخنرانی پیش از خطبه های نماز جمعه سردرود نسبت به عملکرد شورای اسلامی و شهرداری سردرود در طول مدت

دوره پنجم شورا دقایقی به ایراد سخنرانی پرداخت. 

به گزارش روابط عمومی شورای اسلامی و شهرداری سردرود آرزو مبصر سردرود ظهر امروز برای اولین بار در شهر طی سخنرانی پیش از خطبه های نماز جمعه سردرود نسبت به عملکرد شورای اسلامی و

شهرداری سردرود در طول مدت دوره پنجم شورا دقایقی به ایراد سخنرانی پرداخت.

آرزو مبصر سردرود با اشاره به عملکرد کمیته ی بانوان شورا اعلام نمود از بدو ورود به شورا با مصوبه اعضاي محترم شورا کمیته ای از بانوان فرهیخته و فعال و داوطلب تشکیل و در طول سال با

برگزاري جلسات و برنامه های فرهنگی متعدد توانستیم عملکردی مثبت در این مدت به یادگار بگذاریم که امید است بتوانیم تلاشمان رو با حمایت های همه جانبه بیشتر از نیز بنماییم.

وی با اشاره به از دیگر فعالیت هاي فرهنگی شهر سردرود برگزاری جشنواره گوجه سبز بعداز چندين سال توسط شورای اسلامی شهر و همكاري شهردار وقت و روابط عمومی شورا و شهرداری خبر داد و

افزود این جشنواره در طول سه روز در جهت معرفی محصولات باغي و دیگر پتانسیل های شهر سردرود و همچنین ایجاد شور و نشاط اجتماعی برگزار گردید که استقبال قابل چشمگیری از سرتاسر

استان و استان های همجوار از این جشنواره معمول شد.

وی با اشاره به هنر صنعت تابلو فرش دستباف سردرود که این شهر را به عنوان پایتخت تابلو فرش دستباف جهان در سرتاسر کشور معرفی نموده است افزود، حمایت از این هنر ارزشمند یکی دیگر از

اولویت ها و برنامه های شورای اسلامی همواره بوده و در همین راستا اخیرا كه مراسم رونمایی از شناسنامه تابلو فرش دستبافت سردرود برگزار گردید و استاندار وقت جناب آقای دکتر خدابخش نیز

به جهت رونمایی حضور رساندند، اعضاي شورا نهايت همكاري را در برگزاري مراسم و حضور مسئولين استاني با رياست وقت اتحاديه تابلو فرش و اعضاي اين اتحاديه كه زحمات زيادي براي اين هنر

شهرمان كشيدند انجام دادند.

مطمئنا شورای اسلامی و شهردار سردرود مثل همیشه در جهت اعتلای جایگاه تابلو فرش دستباف سردرود بیش از این نیز تلاش خواهند نمود و در کنار تولید کنندگان و هنرمندان این عرصه خواهند

بود چرا که تابلو فرش دستبافت این شهر یکی از هویت ها و پتانسیل های اصلي شهرمان بوده و هست.

رئیس شورای اسلامی شهر سردرود همچنین با اشاره به تکریم ارباب رجوع در شهرداری اعلام نمود :با توجه به سیستم های سنتی و قدیمی دستی در اداره شهرسازی شهرداری، توانستيم باپيگيري

شهردار پرتلاش سردرود و حمايت تمامي اعضاي شوراي شهر سیستم جامع و یکپارچه سازی شهرسازی شهرداری را خریداری نماییم که با راه اندازی این نرم افزار دیگر خطاهای انسانی در این واحد به

حداقل رسانده شده و همچنین مدت زمان صدور پروانه ساختمانی نیز تسریع خواهد یافت.

سخنگوی شورای اسلامی شهرستان تبريز با تاکید اینکه یکی از مشکلات شهرمان نبود شعبه اقماري تامین اجتماعی بوده که با توجه به اینکه اعضای محترم شورای اسلامی دوره چهارم این مجوز را

اخذ نموده بودند اما بنابه مشكلاتي مجوز باطل گردیده بود، ليكن مجددا با پیگیری های لازم توسط اعضاي دوره پنجم با همراهي و همكاري شهردار در جلسه اي كه در آبان ماه سالجاري با مديركل

محترم بيمه تامين اجتماعي داشتيم علارغم مشكلات موجود مجوز تاسیس شعبه اقماري بیمه تامين اجتماع را توانستيم اخذ نماییم که انشالله طی چند روز آینده شاهد افتتاح این دفتر در ساختمان

شماره 3 شهرداری واقع در خیابان بگیم باغی خواهيم بود.

مبصر با اشاره به اینکه در طول سال در حد توان و اعتبار توانستیم نهضت آسفالت رسانی را در جهت خدمت به مردم شریف سردرود عملیاتی نماییم که امید است این امر در سال جدید نیز بیشتر

شده و تداوم یابد.

وی همچنین با اشاره به افتتاح پروژه آبشار بزرگ پارک مره خونی که در دوره چهارم شورای اسلامی آغاز گردیده بودو در اين دوره به اتمام رسيد افزود، شایسته است از زحمات شهرداران سابق در

خصوص عملیاتی نمودن و اتمام این پروژه نهایت تقدیر و تشکر را بعمل آوریم.

مسئول کمیته بانوان شورای شهر با اعلام اینکه پارک و فرهنگسراي بانوان(آنالار) شهر سردرود با توجه به نیاز بانوان شهرمان به محیطی آرام و سالم نیز اخیرا با پیگیری های اعضای شورای اسلامی و

مساعدت و همکاری شهردار محترم،طی مراسمی توسط نماینده ولی فقیه در استان حضرت حجت الاسلام والمسلمین دکتر آل هاشم کلنگ زنی گردید و امید است این پارک نیز بزودی مورد بهره

برداری بانوان فرهیخته شهر قرار گیرد چرا که بخاطر آینده شهر و آینده کشور باید از بانوان حمایت بیشتر گردد، زيرا بانوان هستند که تربیت فرزندان و مدیریت خانواده را برعهده دارند لذا در صورت

داشتن خانواده ای سالم می توانیم کشوری سالم و آباد داشته باشیم.

رئیس شورای شهر سردرود با اشاره به آغاز پروژه احداث خيابان ورزش، افزود باتوجه به اینکه خیابان ورزش نیز حدود 5 سال بود که جز برنامه های شورا و شهرداري بوده اما به دلیل یک سری

مشکلات اجرایی نیمه تمام مانده بود، لذا با اتکال به خداوند متعال اخیرا با پیگیری های لازم اعضاي شورا و جدیت شهردار متخصص و پرتلاش، این پروژه نیز آغاز و جان تازه بر خود گرفته که امید

است تا پایان سال 98 شاهد اتمام این پروژه قدیمی باشیم تا مشکلات زیاد ساکنین این منطقه از جمله مشکلات آب های سطحی و هدایت آنها مرتفع گردد.

وی همچنین خصوص مشکلات ترافیکی شهر گفت:جلساتی متعدد با کارشناسان متخصص فرمانداری و سازمان حمل و نقل ترافيك و پليس راهور در خصوص مشکلات ترافیکی معمول گردیده که در

این خصوص مقرر شده دوربین های ترافیکی در فاز اول به زودي در شهرمان نصب و مورد بهره برداری قرار گیرد.
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مبصر در خصوص توافقات آزادسازی و مسير گشایی خیابان اصلی و دیگر خیابان هاافزود: با توجه به اطلاعیه هایی که اخیرا در این خصوص در محلات و خیابان های شهر نصب گردیده و همچنین

برگزاری مرتب جلسات کمیسیون توافقات ، امید است همه ی آحاد مردم در این خصوص احساس مسئولیت نموده و دست در دست مسولین کمک نمایند تا بتوانیم این امر را نیز به سرانجام

برسانیم چرا که با توجه به وضع اقتصادی شهرداریها بسیار سخت می باشد که شهرداری بتواند با قیمت های کذایی و غیر واقعی نسبت به آزادسازی و مسیرگشایی در این معابر اقدام نماید.

رئیس شورای شهر سردرود در خصوص پل خروجی غیر همسطح شهر و نیمه تمام ماندن آن نیز اعلام کرد :با عنایت به اینکه قبل از تملک عمليات احداث این پروژه را شروع نمودند متاسفانه در طول

زمان این امر باعث گردیده در حال حاضر این پروژه جهت تملک به اعتباری بالغ بر سیصد میلیارد ریال نیاز داشته باشد، لذا اعضای شورای شهر بخصوص شهردار پیگیری ها و جلسات متعدد خود را با

مسئولین و مشاورین مختلف معمول نموده تا بتوانیم با تغییرات جزئی در ادامه اجراي پل این پروژه را تا پایان دوره پنجم شورای اسلامی شهر به اتمام برسانیم و در این خصوص تمامی اعضای

شورای شهر و شهردار بصورت جدی پیگیر این پروژه ی قدیمی که یکی از مشکلات اصلي اهالی شهر محسوب می گردد هستند.

مبصر در آخر با اشاره به اینکه یکی دیگر از مشکلات اساسی شهر، در اين چند سال مشکل حریم شهر سردرود بوده كه با مصوبه شوراي عالي معماري و شهرسازي در سال ٩٥حريم اين شهر حذف شده

بود، لذا بلافاصله شوراي دوره چهارم شهر سردرود شکایت و اعتراض خود را از طریق دیوان عدالت اداري اعلام نموده بودند که بعد از آغاز شورای دوره پنجم نیز اعضای شورای اسلامی جلسات

مختلفی با تمامی مسئولین بخصوص استاندار وقت داشته و مشکل مذکور را بررسی و کالبدشکافی نموده که همگی متوجه شدند این امر ظلم بزرگی را متحمل شهروندان سردرودی خواهند نمود، لذا

با عنایت به پیگیری های لازم شورای اسلامی و شهردار سردرود نیز مجددا لایحه ای تكميلي توسط يكي از وکلای زبده در استان در مورخ ٣٠/٧/٩٧ با همکاری امور حقوقی شهرداری تنظیم و به ديوان

ارسال گردیده شد، که با پیگیری های مکرر شورای اسلامی و شهردار سردرود و همچنین ارائه توضیحات لازم به قاضی تخصصی پرونده و تحویل مدارک و لوایح لازم، و حضور در جلسه كميسيون

تخصصي اراضي ديوان عدالت اداري جهت دفاع از حرمت شهرمان، و پيگيري هاي مجدد بعد از جلسه كميسيون تخصصي تا راي هيئت عمومي ديوان توسط شورا، شهردار و امور حقوقي شهرداري

خداوند را شاکریم که توانستیم این حق بجای مردم غیور سردرود یعنی حریم شهر سردرود را برگردانیم و امروز با افتخار به نمایندگی از اعضای شورای اسلامی شهر سردرود از این تریبون مقدس اعلام

می نماییم که رای ابطال بند ٩مصوبه شوراي عالي معماري و شهرسازي ايران مختص شهر سردرود در دیوان عدالت صادر و اعلام گردید و حریم شهرسردرود همچنان حريم شهرمان باقي ميماند.

امید است با اتحاد و همدلی در کنار تک به تک اعضای شورای اسلامی و شهردار و همراهي مردم قدرشناس سردرود بتوانیم دیگر مشکلات اساسی شهر را نیز مرتفع نموده و بتوانیم شهری آباد و لایق

شهروندان سردرودی داشته باشیم.(پایان خبر)

گزارش:شاهین نظری
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